

# TOURIST PRIVILEGES

## 又一城旅客尊享礼遇

### Terms and Conditions:

1. The promotion period runs from now until further notice (the "Promotion Period").
2. During the entire Promotion Period, tourists must present a valid original overseas travel document (with proof of entry stamp or landing slip issued within the last 14 days, except HKSAR Passport and British National (Overseas) Passport) in person at the participating shops before purchase.
3. Offers are valid at participating tenants at Festival Walk only.
4. Offers are available while stock lasts and cannot be redeemed for cash.
5. Offers cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, VIP discounts, coupons, nor any fixed-price, on-sale and concessionaire items.
6. Offers are subject to change or cancellation without prior notice.
7. Participating Festival Walk tenants reserve the right to record the transaction, including My FESTIVAL membership ID.
8. In the event of any disputes, the decision of Festival Walk and its tenants shall be final.
9. Should there be any discrepancy or inconsistency between the English and the Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
10. All participants who participate in this promotion are presumed to have read, accepted and agreed to abide by the above Terms and Conditions. Otherwise, the participants will be considered to have forsaken their rights to participate.

### 条款及细则：

1. 推广期由即日起至另行通知为止（「推广期」）。
2. 于整个推广期内，旅客必须于付款前在参与商户亲身出示个人有效之旅游证件正本（须附有14天内入境盖印或印发之入境标签，香港特别行政区护照及英国国民（海外）护照除外）方可使用优惠。
3. 优惠只适用又一城之参与商户。
4. 优惠名额有限，换完即止及不能兑换成现金。
5. 优惠不能与其他优惠、折扣、VIP折扣、购物券、现金券或任何公价、特价和特许货品同时使用。
6. 优惠如有更改或取消恕不另行通知。
7. 又一城参与商户有权于任何情况下纪录消费详情，包括 My FESTIVAL 会员号码。
8. 如有任何争议，又一城及其参与商户将保留最终决定权。
9. 如此条款及细则的中、英文版有所差异，一概以英文版为准。
10. 所有参加者须已阅读、接受并同意遵守是次推广活动的条款及细则，否则作弃权论。